
關於工銀澳門退休基金公司短訊/電郵的風險提示  

 

尊敬的客戶： 為保障閣下資產的安全，本公司特別提醒您提高警惕，請

切勿點擊任何假裝來自本公司短訊/電郵內之超連結或二維碼，本公司亦丌

會透過上述渠道索取您的個人、賬戶及信用卡資料，以及任何密碼。若收

到可疑訊息，應直接刪除。如辦理業務請使用工銀澳門官方網址、手機銀

行 App 或親臨本公司。查詢可致電本公司服務熱線 （+853）8899 5588。 

特此提示！ 

 

工銀(澳門)退休基金管理股份有限公司  

2025 年 12 月 5 日 

 

 

 

 

 

 

 

 



Regarding risk alert in ICBC Macau Pension Fund Company SMS/emails 

 

Dear Valued Customers, in order to ensure the safety of your assets, 

our company would like to remind you to be vigilant. Please DO NOT click on any 

hyperlinks or QR codes that appear to be from our company' SMS/emails. 

Our company WILL NOT request your personal, account or credit card 

information as well as any password. If you receive suspicious messages, 

delete them immediately. For pension fund services, please use the ICBC 

Macau official website, mobile banking app or visit our company in person. For any 

inquiries, please call our service hotline + (853) 8899 5588.  

 

ICBC (Macau) Pension Fund Management Company Limited 

5th December, 2025 

 


